
 

 

                                                                                                                         Poznań, 2021-05-21 

 

Rada Rodziców 

Przy Szkole Podstawowej nr 58 

im. J. Kukuczki 

w Poznaniu 

 

                                                                                                             Pani Dyrektor 

                                                                                                             Anna Szyfter 

 

 

   Szanowna Pani, 

Rada Rodziców  popiera projekt rozbudowy stołówki szkolnej wraz z zapleczem zlokalizowanej w 

budynku BIS. 

W ostatnich latach nastąpił zdecydowany wzrost liczby uczniów uczęszczających do naszej Szkoły 

skutkując również wzrostem uczniów korzystających ze stołówki szkolnej.  

Obecnie liczba uczniów korzystających ze stołówki jest tak duża, że w ciągu dwóch przerw 

obiadowych zjedzenie obiadu w  „normalnych” warunkach jest niemożliwe. Uczniowie zmuszeni są 

do spożywania posiłków w bardzo krótkim czasie, co nie jest ani komfortowe, ani zdrowe. Zdarza się 

również, że ze względu na ograniczoną przestrzeń niektórzy uczniowie nie są w stanie zjeść obiadu w 

czasie przerwy obiadowej. 

Rozbudowa stołówki szkolnej jest jak najbardziej wskazana, ponieważ zdecydowanie poprawi 

warunki spożywania posiłków. 

 

                                                                                                      Krzysztof Dimmich 

                                                                                         Przewodniczący Rady Rodziców

                             

                                                                                              

                                                                                                                                                                                                             


